
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

        

Mødet afholdt onsdag d. 25. januar 2023 hos Jesper Tind Thomsen. 

  

Deltagere: 

Jesper Thomsen, formand 

Michael Søndergaard, næstformand 

Bent Simonsen, kasserer 

Jette Wærling, medlem 

Bruno Steensgaard, suppleant 

Claus Hermann, suppleant  

Carl Nielsen, sekretær 

 

Referat: Udarbejdet af Carl Nielsen, torsdag d. 26. januar 2023. 

 

 

Dagsorden: 

1. Gennemgang af referat fra seneste bestyrelsesmøde  
2. Gennemgang af udkast til årsregnskab/budget  
3. Ordinær Generalforsamling 2023 (dato, emner, mv.) 
4. Fællesarbejdsdag mv. (aktivitetsplan for året) 
5. Blomsterstriber i 2023 
6. Afregning af strøm for hjertestarter 
7. Eventuelt 
 

Ad. 1  

Løsningen på fartdæmpning af Spangsbjerg Park, beskrevet i seneste bestyrelsesmøde-
referat, arbejdes der videre med. Bent får et tilbud hjem fra Vils, på løsning af opgaven. 
Løsning og tilbud præsenteres, som et forslag fra bestyrelsen, til fartdæmpning på General-
forsamlingen. Der stemmes om forslaget, da der er en betydelig udgift, såfremt det vedtages. 

Sne/is-rydningen på vejene har fungeret godt her i vinter. Langt de fleste beboere har været 
tilfredse. 
 
 
Ad. 2 
 
Status på økonomien. Regnskabet ser fornuftigt ud med et lille plus. Alle medlemmer, undtagen en 
har betalt kontingentet for 2022, det er irriterende med denne ene restance, som har været et 
problem genne flere år. Bent følger op på denne sag. Budgettet for 2023 lægger op til at hensæt-
telsen til vej-fonden øges til 90.000 kr. Der er nogle små justeringer, men generelt burde budgettet 
kunne give et rimeligt resultat. 
 



Ad. 3 
 
Generalforsamlingen afholdes torsdag d. 20. april 2023, i Fælleshuset. Grillen tændes kl. 18.00, og 
mødet starter kl. 19.00, En gentagelse af sidste års generalforsamling, som var en succes. Jesper 
laver et opslag på face-book, snarest, og der runddeles en officiel indkaldelse i februar måned. 
 
 
Ad. 4 
 
Fælles arbejdsdag bliver søndag d. 18. juni fra kl. 10.00. På generalforsamlingen bliver deltagerne 
bedt om at melde sig til. Der laves en opgaveliste, og dagen afsluttes med øl/sodavand og pølser. 
Propaganda-maskinen sættes i gang ligesom sidste år, som medførte en god opbakning.  
 
  
Ad. 5 
 
Vi planlægger at gentage projektet med blomsterstriber. Jesper undersøger muligheden for at få 
en extra stribe nede forbi legepladsen. Årsagen til det lidt afdæmpede blomsterflor i 2022, drøftes 
med Landbrugsskolen. Skal der evt. gødes, etc.  
 
 
Ad. 6 
 
Claus undersøger om vi skal have etableret en serviceaftale på vores hjertestarter. Vi har fået en 
regning på strøm til hjertestarteren på 500 kr., som vi naturligvis betaler. Claus undersøger mulig-
heden for at arrangere en præsentation af hvorledes hjertestarteren fungere, for Grundejerfor-
eningens medlemmer. 
 
 
Eventuelt 
 
En af gangstierne var meget isglat, i perioden hvor vi havde frostvejr. Grunden var at vandet ikke 
kunne løbe væk. Årsagen forsøges fundet, så vi kan afhjælpe problemet. 
 
Jesper deltog i ”Door.step” mødet på Lysningen, som bliver et kultur-hus, og ikke blot en skole. Der 
bliver masser af legefaciliteter, som børne burde kunne få glæde af. Udfordringerne med trafik-
forhold, parkering mm., er ikke løst. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


